
HOLIDAY  RELIGIOUS  SERVICES 
 

Drive -Thru Blessing 
Would you like a Christmas Blessing? Everybody who would like to receive the Christmas blessing from the 

Pastoral Team, no matter what faith or denomination, is invited to stop by St Joseph’s Chapel main doors and 
remain in their car in order to receive the Christmas blessing and some cheer. 

December 17th from 12:00 p.m. to 1:00 p.m. 
December 24th from 4:30 p.m. to 5:30 p.m. 

 

Hanukkah Ceremony 
This year we will hold a Chanukah Ceremony at the multi-Faith Centre on 

December 17th 3:30 p.m. 
Anyone can attend. We will talk about the meaning of the celebration of Hanukkah and its message. There 

will be a lighting of the Menorah and donuts will be served. 
 

Roman Catholic Services at St-Joseph Chapel 
French Sunday Mass at 9:30 a.m. 

English Sunday Mass at 11:15 a.m. 
Christmas Eve Mass on December 24th  

English Mass at 6:00 p.m. 
French Mass at 8:00 p.m. 

 
This year, registration for all Roman Catholic masses is mandatory. Please call 705-796-1349 in order to 

register.  We have a limit of 30% capacity with social distancing, so the service will be online on the St. Joseph 
Chapel Facebook page for those who cannot attend. 

 

Drive-Thru Confession 
Confession will be held by Father Denis Dion, who will welcome you from his car in the Parking Lot of St-

Joseph Chapel. He will wait in the parking lot during the following date and times; 
Sunday December 20th from 10:15 a.m. to 11:00 a.m. 

Wednesday December 23rd from 7:00 p.m. to 8:00 p.m. 
Thursday December 24th from 3:30 p.m. to 4:30 p.m. 

 

Protestant Services at Trinity Chapel 
 

Sunday Services at 10:30 a.m. 
Love Borden Christmas Contemporary Evening Service on December 13th at 6:30 p.m. 

Christmas Eve Service: December 24th at 7:00 p.m. 
 
 
 

There is no pre-registration mandatory at Trinity Chapel, however everyone will be required to register when 
entering the chapel. 

 

 
 

COVID PROTOCOLS 
Everyone arriving at Trinity and St-Joseph Chapels will be required to fill out a Covid form answering health questions 
and travel questions as well as contact tracing information before entering. During the service everyone is required to 
wear a mask and remain seated. After the service every chair/pew is wiped down to maintain the health and safety of 

everyone.  We do have a limited spaces available to allow for social distancing. 
 



SERVICES RELIGIOUS DURANT LES FÊTES 
 

Bénédiction au volant 
Souhaitez-vous recevoir une bénédiction de Noël? Tous ceux et celles qui souhaitent recevoir la bénédiction 
de Noël de l’équipe pastorale, quelle que soit votre religion ou votre dénomination, vous êtes invités à vous 

arrêter aux portes principales de la chapelle Saint-Joseph et à rester dans votre voiture afin de recevoir la 
bénédiction de Noël et acclamations. 

17 décembre: 12h00 à 13h00 
24 décembre: 16h30 à 17h30 

 

Cérémonie de Hanoukka 
Cette année, nous organiserons une cérémonie de Hanoukka au Centre Multiconfessionnel le 

17 décembre à 15h30 
Tout le monde peut y assister. Nous parlerons de la signification de la célébration de Hanoukka et de son message. 

Il y aura une illumination de la Menorah et des beignes seront servis. 
 

Services catholiques romains à la chapelle St-Joseph 
Messe dominicale française: 09h30 
Messe dominicale en anglais: 11h15 

Messe du réveillon de Noël le 24 décembre 
Messe en anglais: 18h00s 
Messe française: 20h00 

 
Cette année, l'inscription à toutes les messes catholiques romaines est obligatoire. Veuillez appeler le 705-
796-1349 pour vous inscrire. Nous avons une limite de capacité de 30% avec distanciation sociale, donc le 

service sera en ligne sur la page Facebook de la chapelle Saint-Joseph pour ceux qui ne peuvent pas y assister. 
 

Confession au volant 
La confession sera tenue par le père Denis Dion, qui vous accueillera de sa voiture dans le stationnement de 

la chapelle St-Joseph. Il attendra dans le parking pendant les dates et les heures suivantes; 
Dimanche 20 décembre de 10h15 à 11h00. 
Mercredi 23 décembre de 19h00 à 20h00 

Jeudi 24 décembre de 15h30 à 16h30. 
 

Services protestants à la chapelle de la Trinité 
Services du dimanche: 10h30 

Service du soir contemporain de Noël Love Borden: 13 décembre à 18h30 
Service du réveillon de Noël: 24 décembre à 19h00 

 
Il n'y a pas de pré-inscription obligatoire à la chapelle de la Trinité, cependant tout le monde devra s'inscrire 

en entrant dans la chapelle. 
 

 
 

PROTOCOLES COVID:  
Toute personne arrivant aux chapelles Trinity et St-Joseph devra remplir un formulaire Covid répondant aux questions 
de santé et de voyage ainsi qu'aux informations de recherche des contacts avant d'entrer. Pendant le service, chacun 
est tenu de porter un masque et de rester assis. Après le service, chaque chaise / banc est essuyé pour maintenir la 

santé et la sécurité de chacun. Nous avons des espaces limités pour permettre la distanciation sociale. 


